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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over ICT-problemen bij UWV (ingezonden 6 november 2018). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van de podcast De Echte Jan Radioshow over 
ICT-problemen bij Uitvoeringsinstituut Werknemersverzekeringen (UWV)?1 

Wat is uw oordeel daarover? 

Vraag 2
Is het waar dat de digitale mogelijkheden om fraude met uitkeringen op te 
sporen door UWV uit het polisadministratiesysteem zijn gehaald? Zo ja, 
waarom is dit gedaan? 

Vraag 3
Is het waar dat UWV reeds in 2007 circa 250 miljoen euro heeft uitgegeven 
aan ICT? Zo nee, wat is het juiste bedrag?2 

Vraag 4
Is het waar dat uw voorganger in 2011 meende dat de polisadministratie en 
loonaangifteketen niet alleen op orde zijn, maar dat «dit alles ook binnen het 
budget is gebleven»? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat dit alleen mogelijk was door met budgetten te 
schuiven (van polisadministratie naar databeheer)? Zo nee, wat is de juiste 
weergave? 

Vraag 6
Kunt u uitsluiten dat geld voor ICT in dit verband ondoelmatig danwel 
inefficiënt is uitgegeven? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 7
Bent u bereid deze zaak te onderzoeken, zodat alle feiten boven tafel komen?

1 Podcast de Echte Jan Radioshow #7 te gast Japser van Dijk van de SP, 2 november 2018, 
https://janroos.backme.org/

2 Brief R.V, 5 november 2018, onderhands meegezonden aan het ministerie

 
 
 
 
kv-tk-2018Z20131
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


